
Protokół Nr 8/07 
 

z posiedzenia komisji socjalno-porządkowej i oświaty 
dnia 26 czerwca 2007 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201 
 
 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 10 00 
Zakończenie posiedzenia godz. 1150 

 
 
Posiedzenie komisji otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji ElŜbieta Kucaj , która 
powitała wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu oraz wójt i skarbnik gminy . 
W posiedzeniu uczestniczył wiceprzewodniczący rady gminy . 
Na podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła quorum przy którym 
komisja moŜe obradować i podejmować prawomocne decyzje . 
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie otrzymując 
materiały .  
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej : 
1.Zatwierdzenie porządku obrad  
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji  
3.Zaopiniowaniue projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 29 czerwca 2007 r.  
4.Informacja Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na temat  
   profilaktyki realizowanej na terenie gminy 
  Opinia komisji na sesję . 
5.Sprawy róŜne  
6.Zamknięcie posiedzenia komisji   
 
Ad.1 
Jak wyŜej . 
Ad.2 
Protokół Nr 7/07 z poprzedniego posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie bez 
odczytywania .  
Ad.3 
Przewodnicząca komisji ElŜbieta Kucaj odczytała projekty uchwał przygotowane pod obrady 
najbliŜszej sesji – 29.06.2007 r.  , komisja dokładnie przeanalizowała   projekty uchwał , 
wysłuchała uzasadnień i wyjaśnień   , a następnie wydała opinię jak niŜej :  
 - projekt  uchwały Nr IX/43/07 w sprawie wyraŜenia zgody do zawarcia umowy dzierŜawy  
   na okres dłuŜszy niŜ trzy lata i wyraŜenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargu na  
  dzierŜawę  
Wójt Gminy –dodatkowo poinformował ,Ŝe umowa na dzierŜawę zostanie podpisana tylko na 
jeden rok ,  bo jest przygotowywana zmiana w planie i potem ogłoszony zostanie  przetarg na 
dzierŜawę. 
Przewodnicząca komisji poinformowała o tym ,iŜ dzierŜawca zamka furtką dojścia na plaŜę , 
a tam jest dostęp do wody dla dzieci i naleŜy wyegzekwować od dzierŜawcy , aby te przejście 
nie było zamykane . 
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie .  
-projekt uchwały Nr IX/44/07 w sprawie zmiany wydatków gminnego funduszu ochrony  
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 środowiska i  gospodarki wodnej na 2007 r. 
W związku z wątpliwościami jakie miała radna Kornet do zapisu dotyczącego zmniejszenia 
środków o kwotę  250 000 zł  ,a dotyczyło to zadania inwestycyjnego pn. „ Budowa systemu 
kanalizacji sanitarnej w m. Smogolice , Poczernin , Sowno wraz z ich przesyłem do śarowa – 
wyjaśniona ,iŜ pomyłkowo wpisano to zadanie zamiast „ Budowa oczyszczalni ścieków w 
Ulikowie wraz z budową systemu sieci kanalizacji sanitarnej oraz budowa punktu odbioru 
ścieków w miejscowościach Ulikowo , Pęzino ,Trzebiatów , Kiczarowo i Grabowo . 
( Dokonano sprostowania zapisu w projekcie uchwały ) . 
Komisja projekt uchwały juŜ po sprostowaniu pozytywnie zaopiniowała  .  
 
- projekt  uchwały Nr IX/45/07  w sprawie zmian budŜetu gminy na 2007 r. , zmiany limitów  
  wydatków na   wieloletnie programy inwestycyjne oraz zmiany wydatków na programy i  
  projekty realizowane ze środków pochodzących z funduszy strukturalnych i Funduszu  
  Spójności Unii   Europejskiej 
Skarbnik  gminy dokładnie omówiła uzasadnienie do projektu uchwały . 
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
- projekt uchwały Nr IX/46/07w sprawie określenia  i formy informacji o przebiegu  
  wykonania budŜetu   Gminy Stargard Szczeciński za pierwsze półrocze roku budŜetowego- 
   komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie ,   
- projekt  uchwały Nr IX/47/07  w sprawie ustalenia kwoty poręczenia – komisja projekt 
uchwały zaopiniowała pozytywnie ,  
- projekt  uchwały  Nr IX/48/07 zmieniającą Uchwałę Nr V/26/07 Rady Gminy Stargard 
Szczeciński  z dnia   23 lutego 2007 r. w sprawie wyraŜenia zgody na przystąpienie do 
Stowarzyszenia  
Wójt Gminy – poinformował ,Ŝe na dzień dzisiejszy projekt tej uchwały zostaje wycofany 
poniewaŜ gmina nie moŜe przystępować do takiego Stowarzyszenia i RIO mogłoby to 
zakwestionować jako niezgodne z prawem , obecnie gmina jest członkiem wspierającym 
Stowarzyszenie . Na zarządzie WIR była sprawa dyskutowana i zarząd zdecydował o 
wycofaniu .    
- projekt  uchwały Nr IX/49/07 w sprawie powołania zespołu do spraw opiniowania  
  kandydatów na  ławników – komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie .   
Ad.4 
Przewodnicząca komisji omówiła informację dotyczącą profilaktyki realizowanej na terenie 
gminy w roku 2006 . 
Informacja stanowi załącznik do protokołu .  
W trakcie dyskusji pozytywnie oceniono działalność świetlic realizujących program 
opiekuńczo-wychowawczy tzw. świetlice środowiskowe , gdzie uczęszczało bardzo duŜo 
dzieci . 
Komisja  do w/w tematu przyjęła następującą opinię :  
 
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty przyj ęła przedstawioną informacj ę i 
pozytywnie zaopiniowała realizowanie programu profilaktyki na terenie gminy .  
  
Ad.5 
Radny Kochaniec – poprosił , aby grupa zajmująca się w gminie wykaszaniem traw , mogła 
równieŜ wykosić tereny w Koszewie i Koszewku , a najbardziej tereny plaŜ .   
Wójt Gminy – wyjaśnił ,Ŝe jest ustalony pewien harmonogram miejscowości  i tak będzie 
koszone . 
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Ad.6 
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji ElŜbieta Kucaj 
podziękowała wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie komisji . 
 
 
 
Protokołowała :                                                                       Przewodnicząca Komisji  
Z. Stoczkowska                                                                             ElŜbieta Kucaj   
Data sporządzenia :                                                                   Data podpisania :  
2007.06.26                                                                                 2007. ………….. 


